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Z á p i s
z 10. schůze rozpočtového výboru Poslanecké sněmovny Parlamentu, která se konala dne 

4. června a 12. června 2014 v Praze 

Středa 4.  června 2014 

Přítomni: poslanci podle prezenční listiny.

Předseda  výboru  posl.  V. Votava   zahájil  schůzi  výboru  v  9:00  hodin,  přivítal  členy
výboru a doporučil, aby se schůze řídila upraveným pořadem:

1. Návrh skupiny poslanců na vydání zákona, kterým se mění zákon č. 168/1999 Sb., o pojištění
odpovědnosti za újmu způsobenou provozem vozidla a o změně některých souvisejících zákonů
(zákon o pojištění odpovědnosti z provozu vozidla), ve znění pozdějších předpisů (tisk 118)

2. Vládní návrh Státního závěrečného účtu za rok 2013 (sněmovní tisk 189) – společné jednání se
zpravodaji výborů ke kapitolám a okruhům SZÚ za rok 2013

3. Informace představitelů společnosti ČEZ o výsledcích hospodaření a o postojích společnosti k
základním ekonomicko - energetickým otázkám budoucnosti 

4. Návrh základních údajů státního rozpočtu na rok 2015, kapitola 301 – Kancelář prezidenta
republiky (dle § 8, odst. 3 zák. č. 218/2000 Sb. v platném znění)

5. Návrh základních údajů státního rozpočtu na rok 2015, kapitola 303 – Senát Parlamentu (dle §
8, odst. 3 zák. č. 218/2000 Sb. v platném znění)

6. Návrh základních údajů státního rozpočtu na rok 2015, kapitola 309 – Kancelář  veřejného
ochránce práv (dle § 8, odst. 3 zák. č. 218/2000 Sb. v platném znění)

7. Návrh základních údajů státního rozpočtu na rok 2015, kapitola 358 – Ústavní soud (dle § 8,
odst. 3 zák. č. 218/2000 Sb. v platném znění)

8. Návrh základních údajů státního rozpočtu na rok 2015, kapitola 381 – Nejvyšší kontrolní úřad
(dle § 8, odst. 3 zák. č. 218/2000 Sb. v platném znění)

9. Vládní návrh zákona, kterým se mění zákon č. 155/1995 Sb., o důchodovém pojištění, ve znění
pozdějších předpisů (sněmovní tisk 175)

10. Vládní návrh Státního závěrečného účtu za rok 2013 (sněmovní tisk 189) – celek
11. Vládní návrh zákona, kterým se mění některé zákony v oblasti finančního trhu (sněmovní tisk

179)
12. Informace o pokladním plnění státního rozpočtu České republiky za 1. čtvrtletí 2014
13. Smlouva o stabilitě, koordinaci a správě v hospodářské a měnové unii (sněmovní tisk 170)
14. Rozpočtová opatření (pouze v případě jejich předložení)
15. Informace z podvýborů
16. Další zprávy a informace
17. Sdělení předsedy, různé
18. Návrh termínu a pořadu další schůze výboru

Takto navržený program byl schválen hlasováním (+17,0,0). Jmenný seznam hlasujících viz
příloha číslo 1 zápisu.
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1.
Návrh skupiny poslanců na vydání zákona, kterým se mění zákon č. 168/1999 Sb., o pojištění

odpovědnosti za újmu způsobenou provozem vozidla a o změně některých souvisejících zákonů (zákon
o pojištění odpovědnosti z provozu vozidla), ve znění pozdějších předpisů (tisk 118)

Předseda  posl.  V.  Votava předal  slovo  zástupkyni  skupiny  předkladatelů  zákona  posl.
K. Konečné, která uvedla: Česká kancelář pojistitelů zasílá vlastníkovi vozidla výzvu k zaplacení
příspěvku za dobu,  po kterou bylo údajně vozidlo provozováno v rozporu se zákonem. Vlastník
vozidla má  povinnost prokazovat Kanceláři skutečnost, že vozidlo v rozhodném období nevlastnil
nebo neprovozoval. Avšak výpis o této skutečnosti z registru vozidel je oprávněn požadovat pouze
ten,  kdo prokáže právní  zájem.  Vzniká bezvýchodná situace,  kdy na jednu stranu je vlastníkovi
vozidla uložena povinnost  prokazovat  skutečnosti  zjistitelné jen z registru silničních vozidel,  ale
žádný právní předpis nedává vlastníkovi oprávnění tento výpis požadovat. Poslankyně chce právní
stabilitu. Problém lze vyřešit  správním řízením. Nyní ČKP v podstatě vykonává veřejnou moc a
mnohdy neprávem. Vymáhá pokuty a poplatky. Posl. F. Laudát se dotázal, zda je připravován návrh
zákona, který by byl kvalifikovaně modifikován. Zpravodajka posl.  K. Zelienková se problémem
intenzivně zabývala a po dohodě s předkladateli zákona požádala o přerušení projednávání návrhu
zákona do 3. září, s lhůtou na podávání pozměňovacích návrhů do 15. srpna 14:00 hodin. Navrhla k
tomu usnesení. Předseda posl. V. Votava nechal o takto navrženém usnesení hlasovat.

Bylo přijato usnesení č. 93 hlasováním (+19,0,0). Jmenný seznam hlasujících viz příloha číslo 1
zápisu.

***

Následující body 15., 16., 17. a 18., po všeobecném souhlasu přítomných, byly 
předřazeny.

***

15.
Rozpočtová opatření

Předseda posl.  V. Votava   konstatoval,  že  žádná žádost  o  rozpočtové opatření  nebyla
rozpočtovému výboru doručena.

16.
Informace z podvýborů

Předseda posl. V. Votava   uvedl, že nemá žádnou informaci z jednání podvýborů.

17.
Další zprávy a informace

Předseda posl. V. Votava   uvedl, že nemá žádnou zprávu ani informaci.

18.
Sdělení předsedy, různé

V  bodě  různé  předseda  posl.  V.  Votava   předal  slovo  posl.  M.  Kalouskovi,   který
požádal,  aby  se  na  některém jednání  rozpočtového výboru  projednal  vládní  plán  reforem a
Konvergenčního  programu.  Posl.  F.  Laudát   navrhl  další  témata  k  jednání:  financování
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Národního kulturního pokladu; projekt JIM; zavedení třetí sazby DPH; hospodářské výsledky
institucí ČEB a EGAP. Předseda posl.  V. Votava   ujistil, že na některém jednání rozpočtového
výboru se budou tyto témata projednávat.

2.
Vládní návrh Státního závěrečného účtu za rok 2013 (sněmovní tisk 189) – společné jednání se

zpravodaji výborů ke kapitolám a okruhům SZÚ za rok 2013

Předseda posl.  V. Votava seznámil přítomné poslance s přehledem usnesení výborů PSP ke
kapitolám SZÚ. Poté předal slovo zpravodajům ostatních výborů Poslanecké sněmovny. Do otevřené
rozpravy se přihlásili následující přítomní poslanci: za petiční výbor posl. M. Pěnčíková; za kontrolní
výbor posl.  V. Koníček; za hospodářský výbor posl.  M. Kučera a posl.  K. Šidlo; za ústavně právní
výbor posl. B. Schwarz; za výbor pro bezpečnost posl. Z. Bezecný; za výbor pro zdravotnictví posl.
L. Heger; za výbor pro vědu, vzdělání,kulturu, mládež a tělovýchovu posl. G. Hubáčková; za volební
výbor posl.  J.  Birkr; za zahraniční výbor posl.  K. Rais; za zemědělský výbor posl.  J.  Vozdecký.
Všichni potvrdili přijatá usnesení gesčními výbory PSP. Předseda posl. V. Votava následně společné
jednání se zpravodaji výborů ukončil.

3.
 Informace představitelů společnosti ČEZ o výsledcích hospodaření a o postojích společnosti k

základním ekonomicko - energetickým otázkám budoucnosti 

Předseda  V.  Votava předal  slovo  zástupci  Skupiny  ČEZ  D.  Benešovi, který  hovořil
o  výsledcích  hospodaření  ČEZ  za  I.  čtvrtletí  2014  v  kontextu  vývoje  evropské  energetiky.
Konstatoval,  že se Skupina ČEZ s nepříznivou situací v sektoru energetiky vypořádává lépe než
konkurence. Velkoobchodní ceny elektřiny v ČR jsou plně závislé na vývoji cen energie v Německu.
Český trh je součástí  širšího evropského trhu. Vlivem regulatorních zásahů, zejména na podporu
obnovitelných  zdrojů  energie  (OZE)  a  nefunkčního  nastavení  trhu  s  emisními  povolenkami,  se
velkoobchodní  cena  elektřiny  propadá  na  historická  minima  (pod  35  Eur/MWh).  Viz  příloha
prezentace:  „Výsledky hospodaření  za  I.  čtvrtletí  2014 v  kontextu výboje  evropské energetiky“.
Velkoobchodní  cena  elektřiny  včetně  poplatků  na  OZE je  v  Německu  dvojnásobná,  než  kdyby
podpora OZE neexistovala. Čistý zisk Skupiny ČEZ zatím činí 9,9 mld. Kč. Cena akcií vzrostla od
začátku roku o 11% a ke dni 30. května 2014 činila 590 Kč. Výše jedné dividendy je 40 Kč. V rámci
projektu výstavby nových bloků Jaderné elektrárny Temelín bylo zrušeno zadávací řízení na výběr
dodavatele. Mezi vytyčenou strategii patří prodloužení provozu Jaderné elektrárny Dukovany. ČEZ
standardně zajišťuje tržby z výroby ve střednědobém horizontu; pro rok 2015 je již prodáno 77%
vyrobené  energie  za  40,5  Eur/MWh.  Ekonomické  výsledky  ČEZ  klesají  a  příčinou  je  pokles
energetického hospodářství v celé Evropě. Zpravodaj posl.  K. Rais uvedl, že čísla nejsou příznivá,
zisky klesají.  Posl.  F. Laudát:  Na Skupinu ČEZ se  nelze  dívat  jen skrze zisk.  Je  nutné dbát  na
energetickou bezpečnost.  ČR nikdy nebude určovat  ceny na trhu energie.  Posl.  R.  Kubíček:  Jak
probíhá vymáhání pohledávky ve výši cca 3 mld. Kč? Zástupce Skupiny ČEZ D. Beneš odpověděl,
že k tomu podá písemné vysvětlení. Posl. R. Kubíček se podivil nad tím, že zástupce ČEZ D. Beneš
o 3 mld. pohledávce nic neví.           K tomu se přidal i posl.  K. Fiedler. Posl.  K. Rais: Co hodlá
management ČEZu pro státní zájem růstu energetiky dělat? Posl. J. Dolejš by oddělil ekonomickou
realitu od politických zájmů. Síly ČR v EU jsou malé. Dotázal se, jakou míru hrají ve sníženém
zisku zahraniční akvizice? Vyzdvihl budoucnost uhlí.  Přijal by technologicky neutrální pozici.  Je
nutné  se  zabývat  dlouhodobou  energetickou  perspektivou.  Zástupce  skupiny  ČEZ  D.  Beneš:
Zahraniční  obchod  se  obrací  směrem  ke  Slovensku  a  Polsku.  ČEZ  nebude  uzavírat  obchody
s  balkánskými  zeměmi.  Význam  uhlí  by  nepřeceňoval,  ložiska  uhlí  jsou  vyčerpatelná.  3  mld.
pohledávka  bude  pravděpodobně  spor  o  penále.  Stát  by  měl  říci,  jakou  energetickou  koncepci
požaduje.  Posl.  J.  Volný znovu  upozornil  na  velký  pokles  zisku  ČEZ  a  dotázal  se  na  čerpání
mzdových prostředků. Posl. K. Zelienková: Kolik solárních elektráren ČEZ vlastní?  Zástupce ČEZ
D. Beneš k tomu uvedl, že náklady na mzdové prostředky se snižují s počty pracovníků. Podnik je
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vázán kolektivní smlouvou. ČEZ vlastní 6% solárních elektráren z celého počtu solárních elektráren
v ČR, je to zanedbatelné procento. ČEZ je dobře řízená firma. Posl.  F. Laudát hovořil o Německu,
kde jiný názor  na zdroje  elektřiny mají  na  jihu Německa a  jiný názor  na severu.  Energetika je
politikou. Podal návrh na doplnění usnesení o žádost, aby vláda v orgánech EU důrazně prosazovala
v  oblasti  energetiky  zájmy ČR.  Tato  žádost  byla  hlasováním přijata.  Dále  žádal  vládu,  aby  její
zástupci  na  valné  hromadě  prosazovali  zachování  stávající  dividendové  politiky.  Tato  žádost
hlasováním nebyla přijata. Zpravodaj posl.  K. Rais přednesl návrh usnesení včetně své žádosti na
představitele  Skupiny ČEZ,  aby rozpočtovému výboru  předložili  do  1.  září  zpřesněnou strategii
s cílem snížit gradient poklesu základních ekonomických charakteristik skupiny. 

Navržené usnesení č. 94 včetně doprovodných žádostí  bylo přijato hlasováním (+17,0,0).
Jmenný seznam hlasujících viz příloha číslo 5 zápisu.

4.
Návrh základních údajů státního rozpočtu na rok 2015, kapitola 301 – Kancelář prezidenta republiky

(dle § 8, odst. 3 zák. č. 218/2000 Sb. v platném znění)

Předseda posl. V. Votava předal slovo vedoucímu Kanceláře prezidenta republiky                V.
Mynářovi, který uvedl, že MF postupovalo při jednáních o rozpočtu v kapitole 301 nestandardně.
Celkové výdaje kapitoly budou oproti roku 2014 vyšší. Na základě platné legislativy dojde např.
k  navýšení  platů  ústavních  činitelů  o  27%,  a  to  v  souvislosti  s  rozmrazením platové  základny
zmrazené  roku  2007.  Zvýší  se  i  běžné  výdaje  vlastního  úřadu.  Kancelář  dále  navrhuje  navýšit
rozpočet o 36 mil. Kč nad rámec na řešení nepříznivé situace v souvislosti se svahy v okolí přehrady
Klíčava, kde dochází ke svahovým deformacím a situace je sledována Českou inspekcí životního
prostředí.  Předseda  posl.  V. Votava upřesnil,  že  o  návrhu  základních  údajů  nezávislých  kapitol
státního rozpočtu dle zákona rozhoduje rozpočtový výbor. MF podává pouze své stanovisko. Požádal
MF o  lepší  komunikaci  mezi  MF a  správci  kapitol  státního  rozpočtu.  Zpravodaj  posl.  J.  Volný
požadoval  konsenzus  mezi  správci  kapitol  a  ministerstvem.  Jsou  nezbytná  předchozí  jednání.
Požádal o přerušení tohoto bodu do čtvrtka 12. června 8:00 hodin. Zástupce MF J. Kubišta hovořil o
úsporných  opatřeních.  Dle  jednání  vlády  je  možné  navýšit  částku  mzdových  prostředků  o  3%
volných míst, ne více. U zvýšení mzdových prostředků na platy ústavních činitelů lze počítat s 1%
navýšením;  u  zaměstnanců je  to  navýšení  o  3,5%.  Problém vytváří  nároky z  nespotřebovaných
výdajů roku 2014. Uvedl, že se stává, že instituce nevyužívají k právním službám svoji legislativu,
ale  zadávají  si  konzultace  a  právní  služby  u  jiných  firem  a  požadují  navýšení  rozpočtu.  Posl.
F. Laudát s navrženými částkami kapitoly souhlasí. Uvedl, že např. ředitel ŘSDI má velmi vysoký
plat a nikdo mu ho nesnižuje. Při snížení navrhovaných částek se obává zhoršení výkonu činnosti
dotčených institucí.  Posl.  L.  Šincl s navrženými údaji  této kapitoly souhlasí;  požaduje analýzu a
podpoří  žádost  o  přerušení  projednávání  tohoto  návrhu.  Posl.  K.  Fiedler hovořil  o  mzdových
prostředcích obsazených i neobsazených tabulkových pracovních míst. Vedoucí Kanceláře prezidenta
republiky  V. Mynář uvedl,  že  k  dnešnímu dni  má Kancelář  101 pracovníků,  je  potřeba  doplnit
oddělení protokolu a analytický odbor. Poté předseda posl.  V. Votava nechal hlasovat o přerušení
tohoto bodu. 

Souhlasné hlasování proběhlo (+16,0,0). Jmenný seznam hlasujících viz příloha č. 1 zápisu.

5.
Návrh základních údajů státního rozpočtu na rok 2015, kapitola 302 – Poslanecká sněmovna Parlamentu

(dle § 8, odst. 3 zák. č. 218/2000 Sb. v platném znění)

Předseda posl. V. Votava předal slovo vedoucímu Kanceláře Poslanecké sněmovny              P.
Kynštetrovi: Příprava tohoto rozpočtu probíhala ve dvou fázích. Nejdříve Kancelář obdržela návrh
MF, s kterým se Kancelář ztotožnila. Poté MF předložilo návrh jiný. U příjmů v částce 16 mil. Kč
panuje mezi MF a Kanceláří shoda. Avšak u  výdajů je rozpočet ministerstvem krácen o 14,4 mil. Kč
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a snížen o 6 pracovníků. Připomněl, že rozpočet Kanceláře je každoročně úsporný a nikdy nebylo ve
srovnání s jinými úřady požadováno navýšení rozpočtu. Činnost Kanceláře  musí být řádně zajištěna,
a proto  navrhuje celkovou částku výdajů snížit o 10 mil. Kč a počet pracovníků o 2. Zpravodaj posl.
R.  Fiala potvrdil,  že  rozpočtový výbor  Kanceláři  snižuje  rozpočet  každý rok.  Zpravodajem této
kapitoly je již několik let. Navrhl přerušení tohoto bodu do čtvrtka 12. června 8:00 hodin, aby mohla
pobíhat další jednání mezi Kanceláří a MF. Zástupce MF J. Kubišta k tomu uvedl, že nová jednání
budou vhodná. Předseda posl. V. Votava konstatoval, že Kancelář udělala velmi vstřícný krok. Poté
nechal hlasovat o přerušení tohoto bodu. 

Souhlasné hlasování proběhlo (+14,0,0). Jmenný seznam hlasujících viz příloha č. 2 zápisu.

6.
Návrh základních údajů státního rozpočtu na rok 2015, kapitola 303 – Senát Parlamentu (dle § 8, odst. 3

zák. č. 218/2000 Sb. v platném znění)

Předseda posl. V. Votava předal slovo vedoucímu Kanceláře Senátu J. Uklainovi: Do návrhu
rozpočtu byly zapracovány výdaje na platy ústavních činitelů (plat by měl být zvýšen dle zákona o
27%) i zaměstnanců. Vzrostou mandatorní výdaje. Kancelář počítá s investicí na pořízení nového
kamerového systému tak,  aby byla zajištěna bezpečnost  sídla Senátu;  s  investicí  do klimatizační
jednotky  a  obměnou  vozového  parku.  Senát  nevlastní  ani  čtvrtinu  ekologických  vozidel.  Počet
funkčních míst  v  Senátu  je  variabilní.  Senát  potřebuje  kvalitní  legislativní  odbor. Nesouhlasí  se
stanoviskem MF. Jednání o rozpočtu s MF téměř neprobíhala. Zpravodaj posl.  A. Rykala k tomu
uvedl, že MF nevzalo v potaz připomínky Kanceláře a požádal o přerušení tohoto bodu do čtvrtka
12.  června  8:00  hodin  na  další  jednání.  Zástupce  MF  J.  Kubišta:  Stanovisko MF je  relevantní.
Předseda posl. V. Votava nechal hlasovat o přerušení tohoto bodu.

Souhlasné hlasování proběhlo (+16,0,0). Jmenný seznam hlasujících viz příloha č. 2 zápisu.

7.
Návrh základních údajů státního rozpočtu na rok 2015, kapitola 309 – Kancelář veřejného ochránce práv

(dle § 8, odst. 3 zák. č. 218/2000 Sb. v platném znění)

Předseda posl. V. Votava předal slovo Veřejné ochránkyni práv A. Šabatové, která uvedla, že
Kancelář  je  nejmenší  kapitolou  státního  rozpočtu.  Nedosahuje  srovnatelného  průměrného  platu
zaměstnanců  státní  správy  a  potřebuje  zaměstnance  se  specializací  na  zahraniční  legislativu,
judikaturu, jazykovou vybavenost, erudovaný výkon práce. Vykovává agendu mezinárodně-právních
závazků ČR; působí jako národní těleso pro rovné zacházení a ochranu před diskriminací; provádí
sledování  zajištění  cizinců a  výkonu vyhoštění.  Na pracovním trhu je  omezený počet  vhodných
pracovníků. V Kanceláři  by mělo být celkově 128 systemizovaných tabulkových míst. Zpravodaj
posl. F. Laudát: Návrh MF je špatný a zasahuje do kompetence samotného úřadu. K tomu se přidal i
posl.  Z. Stanjura. Zástupce MF J. Kubišta: Stanovisko MF k této kapitole je platné. Posl.  F. Laudát
navrhl  přijmout  doprovodné  usnesení,  aby  rozpočtový  výbor  požádal  o  stanovisko  k  návrhu
základních údajů státního rozpočtu ministryni práce a sociálních věcí a ministra pro lidská práva,
rovné příležitosti a legislativu. Tento návrh nebyl hlasováním přijat. Poté požádal o přerušení bodu
do čtvrtka 12. června 8:00 hodin. Předseda posl.  V. Votava nechal hlasovat.

Souhlasné hlasování proběhlo (+15,0,0). Jmenný seznam hlasujících viz příloha č. 2 zápisu.

8.
Návrh základních údajů státního rozpočtu na rok 2015, kapitola 358 – Ústavní soud (dle § 8, odst. 3 zák.

č. 218/2000 Sb. v platném znění)
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Předseda posl.  V. Votava předal slovo předsedovi Ústavního soudu  P. Rychetskému, který
konstatoval,  že  kdyby  rozpočtový výbor  nepřijal  ke  kapitole  žádné  usnesení,  platil  by  rozpočet
kapitoly z minulého roku, tedy z roku 2013. Zdůraznil, že koncem roku budou rozmrazeny platy
státních činitelů. Nedávno byla doplněna prázdná místa ústavních soudců a každý ústavní soudce má
právo na svého asistenta, a to dle zákona. Na základě platné právní úpravy požaduje o 10 mil. Kč
navíc, a to na celkové výdaje Ústavního soudu. Uvedl, že  budova, ve které Ústavní soud sídlí, je
památkově chráněna. Památkáři požadují opravu budovy. Rekonstrukce naposledy probíhala v roce
1985. Ústavní soud navrhuje zvýšení výdajů na základní a nezbytné zabezpečení úkolů. Navržený
rámec rozpočtu umožní racionální výkon standardních agend. Je to rozpočet bez rezerv. Zpravodaj
posl. K. Rais požádal o přerušení bodu do čtvrtka 12. června 8:00 hodin. Posl. Z Stanjura: Vysvětlení
předsedy Ústavního soudu P. Rychetského o navýšení rozpočtu kapitoly stačí. Požadoval schválit
rozpočet  Ústavního  soudu ihned.  K tomu se  přidal  i  posl.  F. Laudát  a  posl  J.  Vondrášek.  Posl.
L. Šincl se přiklonil k přerušení bodu. Předseda posl. V. Votava uvedl, že rozpočtový výbor může o
rozpočtu Ústavního soudu hlasovat  ihned,  ale ke všem správcům kapitol  by se mělo přistupovat
stejně. Předseda Ústavního soudu  P. Rychetský k tomu dodal, že navýšená částka o 27% na platy
soudců může být  použita  pouze s platnou legislativou.  Odsouhlasí-li  Parlament opětné zmrazení
platů ústavních činitelů, Ústavní soud bude muset tuto částku do SR vrátit. Zástupce MF J. Kubišta
připomněl rozdílné stanovisko MF. Posl. V. Votava: Rozpočtový výbor o základních údajích kapitol
státního rozpočtu na rok 2015 musí rozhodnout do 20. června. Nechal nejprve hlasovat o schválení
rozpočtu této kapitoly ihned. Nebylo přijato hlasováním (+6,0,10). Poté nechal hlasovat o přerušení
tohoto bodu.

Souhlasné hlasování proběhlo (+10,3,3). Jmenný seznam hlasujících viz příloha č. 3 zápisu.

9.
Návrh základních údajů státního rozpočtu na rok 2015, kapitola 381 – Nejvyšší kontrolní úřad (dle § 8,

odst. 3 zák. č. 218/2000 Sb. v platném znění)

Předseda posl.  V. Votava předal slovo prezidentovi  NKÚ  M. Kalovi: Zvýšení  výdajů,  na
které NKÚ požaduje navýšení rozpočtu oproti  roku 2014, vyplývají  především z nárůstu platů a
paušálních náhrad představitelů Úřadu vlivem změny platové základny podle zákona 236/1995 Sb. o
platu; dále z plošného zvýšení platů zaměstnanců o 1% a částečně ze změny systematizovaných míst
počtu zaměstnanců o 6. Zdůraznil, že se neustále jedná o velkém problému NKÚ, a to o koupi sídla
NKÚ. Instituce neustále nemá svoje trvalé sídlo. Za nájem platí 16,5 mil. Kč ročně. 

*** 

Předseda posl. V. Votava předal řízení schůze místopředsedovi posl. J. Volnému.

***

V otevřené rozpravě vystoupil posl. L. Šincl, který podpořil návrh rozpočtu NKÚ. Uvedl, že
rozpočet  dle  MF  ohrožuje  samotnou  činnost  úřadu  NKÚ  a  konstatoval,  že  zástupce  MF  nám.
J. Gregor si neudělal čas, aby přišel na jednání rozpočtového výboru. Zástupce MF  J. Kubišta se
nám. MF J. Gregora zastal. Je na jednání v Bruselu. Ohledně sídla NKÚ sdělil, že MF bude situaci
analyzovat a nejprve hledat východisko z problému v objektech v majetku státu. Posl.  F. Laudát: Stát
požaduje špičkové výkony za mizerné platy. Navržený rozpočet NKÚ dále obhajoval posl. L. Šincl i
posl. K. Fiedler. S tím nesouhlasil posl. R. Kubíček. 

*** 

Místopředseda posl. J. Volný předal řízení schůze předsedovi posl. V. Votavovi.

7



***

Předseda  posl.  V. Votava požadoval  přijmout  doprovodné  usnesení  ve  smyslu  žádosti  o
posouzení možnosti umístění sídla NKÚ v objektech v majetku státu nebo pořízení vlastního sídla
výstavbou. Posl. L. Šincl navrhl přerušení tohoto bodu do čtvrtka 12. června t. r. do 8:00 hodin.

Souhlasné hlasování proběhlo (+12,1,3). Jmenný seznam hlasujících viz příloha č. 3 zápisu.

10.
Vládní návrh zákona, kterým se mění zákon č. 155/1995 Sb., o důchodovém pojištění, ve znění

pozdějších předpisů (sněmovní tisk 175) 

Předseda posl.  V. Votava předal slovo zástupci MPSV nám. P. Šimerkovi, který uvedl, že
ministerstvo navrhuje upravit pravidla pro zvyšování důchodů a pro zvýšení důchodů od ledna 2015
navrhuje stanovit,  že zvýšení  nebude u průměrného samostatně vypláceného starobního důchodu
činit  méně než 1,8%. Finanční dopad navrhované úpravy povede k dodatečnému zvýšení výdajů
státního rozpočtu v roce 2015 o 5,4 mld.  Kč.  Průměrné zvýšení  by mělo činit  cca 205-207 Kč.
Pravidla lze změnit pouze zákonem. Zpravodaje posl. J. Novotného zastoupil posl. J. Zemánek, který
s navrhovanou změnou zákona souhlasil. Posl. F. Laudát se dotázal proč důchody neporostou více a
nepřidá se více důchodcům s nejnižším důchodem.  Ekonomika roste.  K tomu se připojil  i  posl.
K.  Fiedler. Zástupce  MPSV nám.  P. Šimerka k  tomu  sdělil,  že  bohužel  při  jednání  vlády  má
ministerstvo práce a sociálních věcí pouze jeden hlas. I když si ministerstvo vyšší důchody přálo,
bylo přehlasováno. Poté posl. V. Votava doporučil poslancům přijmout navržené usnesení.

Bylo přijato usnesení č.  96 hlasováním (+12,2,0).  Jmenný seznam hlasujících viz příloha
číslo 3 zápisu.

11.
Vládní návrh Státního závěrečného účtu za rok 2013 (sněmovní tisk 189) – celek 

Předseda posl. V. Votava otevřel rozpravu k přerušenému bodu a předal slovo zástupkyni MF
nám. S. Hornochové, která zrekapitulovala stav projednávaného vládního návrhu zákona. Zpravodaj
předseda  posl.  V. Votava k  tomu uvedl,  že  deficit  SR 2013 v  částce  81  mld.  Kč  je  úspěch  či
neúspěch?; vzhledem k nulovým investicím. Posl.  F. Laudát hovořil  o investicích (především na
dálnici D1). Vládní návrh SZÚ podpoří. Posl. K. Fiedler uvedl, že dálnice D1 měla být renovována
již  dříve.  Zpravodaj  posl.  V.  Votava nechal  nejdříve  hlasovat  o  navrženém  usnesení  včetně
doprovodného, kterým PSP zavazuje vládu, aby zachovala pro BIS alespoň úroveň výdajů ve výši
schválené rozpočtu pro rok 2014 a zabývala se možnostmi financování výstavby datového centra.

Bylo přijato usnesení č.  95 hlasováním (+12,2,0).  Jmenný seznam hlasujících viz příloha
číslo 4 zápisu.

12.
 Vládní návrh zákona, kterým se mění některé zákony v oblasti finančního trhu (sněmovní tisk 179)

Předseda posl. V. Votava předal slovo zástupkyni MF nám. S.  Hornochové, která uvedla, že
návrh zákona se týká omezení plateb v hotovosti, které je důležitým prvkem umožňujícím účinnější
odčerpávání majetku pocházejícího z nelegitimních zdrojů. Návrh zákona byl konzultován s ČNB.
Navrhuje  včlenit  chybějící  informační  povinnosti  o  pojišťovacích  zprostředkovatelích  a
samostatných likvidátorech pojistných událostí.  Předmětná ustanovení  jsou koncipována pouze z
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pohledu  systematiky;  dochází  ke  změně  některých  termínů  s  ohledem  na  novou  terminologii
rekodifikace soukromého práva. Návrh zákona může přispět ke zlepšení podmínek pro podnikatelské
prostředí. Omezení plateb v hotovosti se bude vztahovat na širší okruh převodů hotovosti, na vyšší
množství povinně bezhotovostních transakcí (již na transakce od 270 000 Kč). Opatření přispívá
k redukci korupce. Návrh zákona je adaptací českého práva na nařízení o požadavcích pro úhrady a
inkasa a zpřesněním transpozice směrnice EP a Rady EU. Zpravodaj posl.  J. Dolejš: ČR sice není
v eurozóně, ale souhlasí s harmonizací platebních vztahů s EU. Posl.  F. Laudát není pro snižování
hranice převodů v hotovosti. Ceny výrobků klesají. Zástupkyně MF nám. S. Hornochová požádala
o podporu tohoto zákona. Posl. K. Fiedler uvedl, že tento vládní návrh zákona podpoří. Posl. L. Šincl
se přihlásil ke svému pozměňovacímu návrhu, který včleňuje informační povinnosti pojišťoven vůči
zájemci o pojištění a pojistníkovi do zákona o pojišťovnictví. Požádal o přerušení tohoto bodu do 12.
června.  Hlasováním toto  přerušení  nebylo  přijato.  Posl.  J.  Klaška podpořil  PN posl.  L.  Šincla,
ačkoliv stanovisko MF je zamítavé.  Poté posl.  V. Votava doporučil poslancům přijmout navržené
usnesení.

Bylo přijato usnesení č.  97 hlasováním (+10,2,1).  Jmenný seznam hlasujících viz příloha
číslo 4 zápisu.

13.
 Informace o pokladním plnění státního rozpočtu České republiky za 1. čtvrtletí 2014 

Předseda posl. V. Votava předal slovo zástupkyni MF nám. S. Hornochové, která uvedla, že
celkové příjmy státního rozpočtu za 1. čtvrtletí činily 324,2 mld. Kč, celkové výdaje SR byly ve výši
280,6 mld. Kč. Vykázaný přebytek hospodaření činí 43,6 mld. Kč. Státní dluh se prakticky nezměnil.
Podle odhadů se očekává vládní deficit ve výši 73,3 mld. Kč, tj. 1,8% HDP.  Je výrazně nižší než cíl
stanovený Konvergenčním programem. Vládní  dluh by měl  ke konci  roku 2014 dosáhnout 44%
HDP. Do otevřené rozpravy se nikdo nepřihlásil. Zpravodaj posl.  V. Votava doporučil  poslancům
přijmout navržené usnesení. 

Bylo přijato usnesení č. 98 hlasováním (+12,0,0). Jmenný seznam hlasujících viz příloha 
číslo 4 zápisu.

14.
Smlouva o stabilitě, koordinaci a správě v hospodářské a měnové unii (sněmovní tisk 170) 

Předseda  posl.  V.  Votava předal  slovo  zástupci  ministerstva  zahraničních  věcí  nám.
K. Borůvkovi, který uvedl, že připojením se k této smlouvě ČR podpoří stabilitu, koordinaci a správu
v hospodářské a měnové unii. Vzhledem k dosavadnímu nepřijetí ČR nebyla oprávněna k účasti na
summitech eurozóny. Ve smlouvě se strany zavazují podporovat fungování hospodářské a  měnové
unie a hospodářský růst. Státy s dluhem přesahujícím 60% HDP jsou povinny přijmout opatření k
jeho  snížení  o  5%  jeho  převisu  nad  60%  hranicí  ročně.  Zpravodaj  posl.  K  Rais doporučil
rozpočtovému  výboru  smlouvu  přijmout.  Jde  o  zvýšení  informovanosti  ČR.  Smlouva  musí  být
přijata ústavní většinou 120 hlasy ve Sněmovně. Posl. J. Dolejš se dotázal, kde vezme vládní koalice
ústavní většinu, kterou nemá. Podpoří ji strana TOP09? Obává se oslabení sociálního smíru. Zdrží se
hlasování. Posl.  V. Votava souhlasil s přijetím této smlouvy. ČR nemůže smlouvu nepodepsat, tak
jako  si  to  dovolila  Velká  Británie,  která  smlouvu nepodepsala.  Zpravodaj.  posl. K.  Rais navrhl
přijmout souhlasné usnesení.

Bylo přijato usnesení č. 99 hlasováním (+6,5,0). Jmenný seznam hlasujících viz příloha číslo
5 zápisu.
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19.
Návrh termínu a pořadu další schůze výboru 

Předseda posl.  V. Votava přerušil  jednání  této schůze do čtvrtka 12.  června,  8:00 hodin.
Zároveň  požádal  přítomné  poslance  o  doplnění  programu schůze  o  následující  bod:  „Návrh  na
zvýšení střednědobých výdajových rámců na léta 2015 a 2016“ (sněmovní tisk 218). 

Hlasováním (+11,0,0) byl program přerušené schůze přijat. Jmenný seznam hlasujících viz
příloha č. 5 zápisu.

Zároveň předseda posl.  V.Votava připomněl  již  přijatý program 11.  schůze rozpočtového
výboru v Mladé Boleslavi.

***

Předseda výboru posl. V. Votava poděkoval přítomným za spolupráci a přerušil jednání  schůze
v 17:15 hod.

***

Čtvrtek  12.  června 2014 

Přítomni: poslanci podle prezenční listiny.

Předseda  výboru  posl.  V.  Votava   zahájil  přerušenou  schůzi  výboru  v  8:00  hodin,
přivítal členy výboru a doporučil, aby se schůze řídila přijatým následujícím pořadem:

1. Návrh základních údajů státního rozpočtu na rok 2015, kapitola 358 – Ústavní soud (dle § 8,
odst. 3 zák. č. 218/2000 Sb. v platném znění)

2. Návrh základních údajů státního rozpočtu na rok 2015, kapitola 301 – Kancelář prezidenta
republiky (dle § 8, odst. 3 zák. č. 218/2000 Sb. v platném znění)

3. Návrh základních údajů státního rozpočtu na rok 2015, kapitola 303 – Senát Parlamentu (dle §
8, odst. 3 zák. č. 218/2000 Sb. v platném znění)

4. Návrh základních údajů státního rozpočtu na rok 2015, kapitola 309 – Kancelář  veřejného
ochránce práv (dle § 8, odst. 3 zák. č. 218/2000 Sb. v platném znění)

5. Návrh základních údajů státního rozpočtu na rok 2015, kapitola 381 – Nejvyšší kontrolní úřad
(dle § 8, odst. 3 zák. č. 218/2000 Sb. v platném znění)

6. Návrh základních údajů státního rozpočtu na rok 2015, kapitola 302 – Poslanecká sněmovna
Parlamentu (dle § 8, odst. 3 zák. č. 218/2000 Sb. v platném znění)

7. Sdělení předsedy, různé
8. Návrh na zvýšení střednědobých výdajových rámců na léta 2015 a 2016 (sněmovní tisk 218) 

***
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1.
Návrh základních údajů státního rozpočtu na rok 2015, kapitola 358 – Ústavní soud (dle § 8, odst. 3 zák.

č. 218/2000 Sb. v platném znění)

Předseda  posl.  V. Votava otevřel  přerušený  bod  a  předal  slovo  zástupci  Ústavního  soudu
I. Pospíšilovi: Po jednání s MF došlo k dohodě. Budou provedena úsporná opatření např. snížení
výdajů na nákup ostatních služeb. S navrženým rozpočtem běžných výdajů na zajištění nezbytného
základního  provozu  Ústavního  soudu  souhlasí.  Počet  funkčních  míst  zůstane  beze  změny  na
požadovaných 127 místech. Navýšení rozpočtu budou požadovat na rok 2016, a to především na
novou fasádu a sanaci sklepů. Požádal o přijetí upraveného návrhu. Zástupce MF nám.  J. Gregor
zdůraznil, že MF nebude tolerovat Ústavnímu soudu nákup dvou nových vozidel v hodnotě 6 mil.
Kč. Zpravodaj posl. K. Rais přednesl návrh usnesení. Poté nechal předseda posl. V. Votava hlasovat o
usnesení. 

Bylo přijato usnesení č. 104  hlasováním (+18,0,0). Jmenný seznam hlasujících viz příloha
č. 1 zápisu.

2.
Návrh základních údajů státního rozpočtu na rok 2015, kapitola 301 – Kancelář prezidenta republiky

(dle § 8, odst. 3 zák. č. 218/2000 Sb. v platném znění)

Předseda posl.  V. Votava otevřel přerušený bod a předal slovo vedoucímu Kanceláře prezidenta
republiky  V. Mynářovi,  který  uvedl,  že  došlo  k  dohodě  s  MF. Požádal  o  přijetí  nového  návrhu
základních údajů státního rozpočtu na rok 2015. Zpravodaj posl. J. Volný: Do výdajů je zahrnuta částka
36 mil. Kč na řešení nepříznivé situace související se svahy v okolí přehrady Klíčava. MF akceptuje
navýšení  mzdových prostředků  na  platy  ústavních  činitelů  o  1% nikoliv  o  27%.  Výše  mzdových
prostředků je navržena na 407 míst.  Navrhl přijmout souhlasné usnesení.  Předseda posl.  V. Votava  
nechal o usnesení hlasovat.

Bylo přijato usnesení č. 100 hlasováním (+18,0,0). Jmenný seznam hlasujících viz příloha č. 1
zápisu.

3.
Návrh základních údajů státního rozpočtu na rok 2015, kapitola 303 – Senát Parlamentu (dle § 8, odst. 3

zák. č. 218/2000 Sb. v platném znění)

Předseda  posl.  V. Votava otevřel  přerušený bod a  předal  slovo vedoucímu Kanceláře  Senátu
J. Ukleinovi, který uvedl, že došlo ke kompromisu s MF. Rok 2015 je pro Senát rokem nevolebním,
proto  souhlasí  se  snížením výdajů  za  neobsazená  funkční  místa  a  souhlasí  s  navýšení  mzdových
prostředků u platů zaměstnanců o 3,5% a u platů ústavních činitelů o 1%. Zástupce MF nám. J. Gregor
vyjádřil souhlas. Zpravodaje posl. A. Rykalu zastoupil předseda posl. V. Votava, který navrhl souhlasné
usnesení a nechal o něm hlasovat.

Bylo přijato usnesení č. 102  hlasováním (+19,0,0). Jmenný seznam hlasujících viz příloha č. 2
zápisu.

4.
Návrh základních údajů státního rozpočtu na rok 2015, kapitola 309 – Kancelář veřejného ochránce práv

(dle § 8, odst. 3 zák. č. 218/2000 Sb. v platném znění)

Předseda posl.  V. Votava otevřel přerušený bod a předal slovo vedoucímu Kanceláře veřejného
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ochránci práv P. Pořízkovi: Došlo k dohodě s MF. Kancelář omezí provozní výdaje. V rámci rozpočtu
najde i prostředky na kofinancování výdajů na projekty z rozpočtu EU. Dohoda je i na počtu navýšení
funkční míst o 7. Zástupce MF nám. J. Gregor s takto navrženým rozpočtem souhlasil. Zpravodaj posl.
F. Laudát přednesl návrh usnesení. Předseda posl. V. Votava nechal o usnesení hlasovat.

Bylo přijato usnesení č. 103  hlasováním (+21,0,0). Jmenný seznam hlasujících viz příloha č. 2
zápisu.

5.
Návrh základních údajů státního rozpočtu na rok 2015, kapitola 381 – Nejvyšší kontrolní úřad (dle § 8,

odst. 3 zák. č. 218/2000 Sb. v platném znění)

Předseda posl. V. Votava otevřel přerušený bod a předal slovo prezidentovi NKÚ M. Kalovi, který
uvedl, že MF úřad trestá za efektivní práci, přesto dospěli ke kompromisu. Zpravodaj posl.  L. Šincl  
potvrdil,  že  by  podpořil  i  původní  návrh  rozpočtu  této  kapitoly.  Posl. F.  Laudát požadoval,  aby
rozpočtový výbor přijal doprovodné usnesení ve smyslu, že dle takto schváleného rozpočtu kapitoly 381
nemohou být dodrženy všechny základní funkce NKÚ. Posl. J. Uhlík se dotázal, jak MF vyřeší  problém
se sídlem NKÚ, nedovolilo-li  navýšení rozpočtu o 3 ml. Kč na nákup budovy. Zástupce MF nám.
J. Gregor k tomu uvedl, že nejdříve MF bude hledat sídlo NKÚ v rámci majetku státu. Posl. V. Votava  
navrhl doprovodné usnesení, ve kterém rozpočtový výbor žádá vládu, aby znovu posoudila možnost
umístění NKÚ v objektech v majetku státu a posoudila vhodnost pořízení vlastního sídla výstavbou a
přijala k tomu stanovisko do termínu 2. čtení státního rozpočtu na rok 2015, které bude probíhat na
podzim roku 2014. Posl.  F. Laudát trval i na svém návrhu doprovodného usnesení. Posl.  K. Fiedler  
požadoval  stanovisko prezidenta NKÚ. Posl.  R. Fiala poukázal na to, že k úsporám dochází u všech
návrhů kapitol. Prezident NKÚ  M. Kala potvrdil, že navzdory zúženému rozpočtu NKÚ bude NKÚ
zákonné úkoly řádně plnit. Předseda posl. V. Votava nejdříve nechal hlasovat o doprovodném usnesení
posl. F. Laudáta, které hlasováním nebylo přijato. Poté nechal hlasovat o svém navrženém doprovodném
usnesení. 

Takto navržené usnesení č. 106 bylo přijato hlasováním (+21,0,0). Jmenný seznam hlasujících viz
příloha č. 3 zápisu.

Poté nechal předseda posl. V. Votava hlasovat o usnesení  rozpočtu celé kapitoly 381.

Usnesení č. 105 bylo přijato hlasováním (+21,0,0). Jmenný seznam hlasujících viz příloha č. 2
zápisu.

6.
Návrh základních údajů státního rozpočtu na rok 2015, kapitola 302 – Poslanecká sněmovna

Parlamentu (dle § 8, odst. 3 zák. č. 218/2000 Sb. v platném znění)

Předseda posl. V. Votava otevřel přerušený bod a předal slovo vedoucímu Kanceláře PSP             P.
Kynštetrovi, který uvedl, že došlo ke kompromisu s MF. Zpravodaj posl. R. Fiala zdůraznil, že došlo k
úspoře cca 12 mil. Kč a 2 funkčních míst. Podal návrh usnesení a doporučil ho schválit. Zástupce MF
nám. J. Gregor s takto upraveným rozpočtem souhlasil. Předseda posl.  V. Votava nechal o navrženém
usnesení hlasovat.

Bylo přijato usnesení č. 101 hlasováním (+21,0,0). Jmenný seznam hlasujících viz příloha č. 1
zápisu.
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7.
Sdělení předsedy, různé 

Předseda posl. V. Votava  uvedl, že program 11. schůze rozpočtového výboru, která se bude konat
v Mladé Boleslavi 26. června by měl být rozšířen o dva body, a to o vládní návrhy zákona o spotřebních
daních; sněmovní tisk č.  208 a sněmovní tisk č. 215. Vyhlásil  termín na podávání pozměňovacích
návrhů do čtvrtka 19. 6. 11:00 hodin. Otevřel k tomu rozpravu, do které se přihlásil posl. L. Šincl, který
požadoval, aby MF na případné pozměňovací návrhy k výše uvedeným zákonům reagovalo co nejdříve
a aby podalo svá stanoviska. Předseda posl. V. Votava nechal o takto navržených změnách hlasovat.  

Změny v programu 11. schůze byly přijaty hlasováním (+20,0,1). Jmenný seznam hlasujících viz
příloha č. 3 zápisu.

Předseda posl. V. Votava připomněl přijetí delegace Mezinárodního měnového fondu se zástupci
rozpočtového výboru, které se bude konat ve středu 25. června. 

8.
Návrh na zvýšení střednědobých výdajových rámců na léta 2015 a 2016 (sněmovní tisk 218) 

Předseda  posl.  V. Votava předal  slovo  ministru  financí  A.  Babišovi,  který  nejdříve  hovořil
o připravovaném státním rozpočtu na rok 2015 s předpokládaným deficitem 100 mld. Kč. Hovořil
o zadlužení  České republiky, o výdajích státního rozpočtu (o výdajích na armádu), o celní správě,
finančních  úřadech,  o  úřadech  práce,  justici,  policii.  Státní  instituce  nejsou  funkční,  z  hlediska
zaměstnanců jsou poddimenzované. Hlavní město Praha se stalo daňovým rájem. Zmínil se o DPH; od
roku  2016  by  mělo  být  zavedeno  párování  DPH na  vstupu  i  výstupu.  Reformy budou  zaváděny
postupně. MF se bude snažit udržet deficit státního rozpočtu co nejnižší a bude posilovat investice.
Zpravodaj posl. V. Votava k tomu sdělil, že návrh na  navýšení střednědobých výdajových rámců na rok
2015 činí 16 mld. Kč a na rok 2016 27,5 mld. Kč. Zvýšení výdajů bude směřováno zejména do kapitol
ministerstva dopravy, ministerstva zemědělství, ministerstva průmyslu a obchodu a dalších. Zvýšené
rámce zabezpečují nepřekročení referenční hranice pro deficit vládního sektoru ve výši 3% HDP. Posl.
F. Laudát uvedl, že ministr financí nepodal žádnou důvodovou zprávu. Ministr nehovořil k věci. S tím
nesouhlasil posl.  J. Volný. Posl.  J. Dolejš hovořil o snižování dluhu, o investicích a vyzval poslance
k hlasování o usnesení. Posl.  A. Beznoska požadoval řádné podklady k projednávání. Posl.  F. Laudát  
postrádal informace o strukturálním deficitu. Připomněl, že v minulých letech se ČR nalézala v recesi.
Chybí analýza. Předseda posl. V. Votava přednesl návrh usnesení, o kterém nechal hlasovat. 

Bylo přijato usnesení č. 107 hlasováním (+12,5,3). Jmenný seznam hlasujících viz příloha č. 3
zápisu.

***

Předseda výboru posl. V. Votava poděkoval přítomným za spolupráci a ukončil jednání schůze v
9:15 hod.

***
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Pozn.: Přílohy k zápisu jsou uvedeny pouze v analogové (písemné) podobě a jsou k dispozici v archivu
Poslanecké sněmovny

***

Dne 17. června 2014
Zapsal: Darja Havlíčková, Petr Jelínek

               
      Jiří DOLEJŠ v. r.                                     Václav VOTAVA v.r.
           ověřovatel               předseda výboru
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